

Title (en)

EXPANDABLE CONTAINER TYPE HOUSE.

Title (de)

HAUS VOM EXPANDIERENDEN CONTAINERTYP.

Title (fr)

HABITATION EXPANSIBLE DE TYPE CONTENEUR.

Publication

EP 0126062 A1 19841128 (EN)

Application

EP 82903484 A 19821109

Priority

SE 8103026 A 19810514

Abstract (en)

[origin: WO8401974A1] A container type apparatus intended to be used as a permanent or portable house structure and comprising three house sections which can telescopically be introduced into each other, viz, a central main section (3) having a supporting bottom (6), at least two opposite sides (8) and a roof (7) and providing the supporting main section of the container house, and two side sections (4, 5) each comprising a roof (11) and three side walls (12, 13) and provided on opposite sides of the central main section (3), whereby the open side of one (4) side section is adapted to enclose the central main section (3) in the compressed state of the container house, whereas the opposite side section (5) with the open side thereof is adapted to enclose both the central main section (3) and the first mentioned side section (4) in the compressed state of the container house. The floor part (10, 10') of each side section (4, 5) is separate from the unit including walls and roof and are preferably hinge-mounted at the supporting bottom part (6) of the central main section (3) to provide an even integral floor (6, 10, 10') in the ready mounted state of the container house, whereas the said floor parts (10, 10') in the compressed state of the container house are provided fold up and secured to the outer sides of the side sections (4, 5) thereby providing a compact container house having substantially smooth protecting outer surfaces.

Abstract (fr)

Un appareil de type conteneur est conçu pour être utilisé comme structure d'habitation permanente ou portable et comprend trois parties d'habitation pouvant être introduites télescopiquement l'une dans l'autre, à savoir une section principale centrale (3) dotée d'un fond de support (6), d'au moins deux côtés opposés (8) et d'un toit (7) et fournissant la section principale de soutien de l'habitation-conteneur, et deux sections latérales (4, 5) comprenant chacune un toit (11) et trois parois latérales (12, 13) et situées de chaque côté de la section principale centrale (3); le côté ouvert d'une section latérale (4) est adapté pour envelopper la section principale centrale (3) lorsque l'habitation-conteneur est repliée, alors que le côté ouvert de la section latérale opposée (5) est adapté pour envelopper la section principale centrale (3) et la première section latérale mentionnée (4) lorsque l'habitation-conteneur est repliée. La partie plancher (10, 10') de chaque section latérale (4, 5) est séparée de l'unité comprenant les parois et le toit et est de préférence montée sur charnière à la partie du fond de soutien (6) de la section principale centrale (3) afin de donner un plancher intégral plat (6, 10, 10') lorsque l'habitation-conteneur est montée, alors que lesdites parties de plancher (10, 10'), lorsque l'habitation-conteneur est repliée, sont repliées et fixées aux côtés extérieurs des sections latérales (4, 5), formant ainsi une habitation-conteneur compacte dotée de surfaces extérieures protectrices pratiquement lisses.

IPC 1-7

E04B 1/343

IPC 8 full level

E04B 1/343 (2006.01); **E04B 1/344** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 1/3431 (2013.01); **E04B 1/3444** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8401974 A1 19840524; AU 9127382 A 19840604; EP 0126062 A1 19841128; JP S59501987 A 19841129; SE 447143 B 19861027;
SE 8103026 L 19821115

DOCDB simple family (application)

SE 8200378 W 19821109; AU 9127382 A 19821109; EP 82903484 A 19821109; JP 50347282 A 19821109; SE 8103026 A 19810514